

中国科技期刊引证报告(核心版)收录期刊

中国科技核心期刊 ISSN 1006-4311
中国科技论文统计源期刊 CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2012 5

下旬刊(总第 275 期 / 第 31 卷)

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会
中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊
中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据—数字化期刊群入网期刊
中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



15>

9 771006 431068

万方数据

价值工程

目 录

2012年5月下旬刊(总第275期/第31卷)
1982年创刊 2012年5月28日出版

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字: 袁宝华
题

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

题

名誉总编: 邵明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 马慧霞 师瑞

电 话: 0311-87024742

题

编辑部: 田彦 范文 丛林 张崇 刘希 岳东鑫

孟慧玲 司义凤 苗运强 焦建明 任海涛

韩硕鹏 杨丽 周超

电 话: 0311-83020178 传 真: 0311-87024742

投稿信箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红 刘小彦

题

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证: (石市) 1301024D00032

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

题

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

商务运营: 石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 价值工程在英语口语课堂管理中的应用 王靖涵(1)
基于企业层面的顾客创新管理的优化策略 罗杰文等(2)
陕西省产学研合作技术创新模式研究 王涛(4)
广东湛江高桥三个天然红树林的土壤碳库 许方宏等(5)
全球气候变化机理和预测研究 郭庆春(7)

* 供应链·价值链 *

- 海南热带农产品冷链物流系统研究 冯国平等(8)
山西焦煤集团公司物流供应链发展战略研究 张晓玲(10)
物流运输活动导致区域环境恶化的计量方法 邓春姝(12)
循环经济价值链的运行机制研究分析 马辉等(13)
军事物流储备中离散变量的信息熵模型的研究 史玉敏(15)
陕北煤炭物流发展对策浅析 王慧珍(16)

* 工业工程 *

- CT开路保护综合装置设计 肖海梅等(17)
20吨电弧炉液压系统的设计 李福明(18)
浅论城市周边区域电网优化 周傲等(19)
浅谈电力负荷预测 李世辉等(20)
汽车压溃方向盘轴柱成型的分析研究 楚磊等(21)
建立抢占式作业车间调度系统减少交货期惩罚 万明谊(23)
变电站综合自动化系统探讨 孟艳清等(25)
液压系统的油液污染监测与控制 孙婧(26)
低压配电系统中电涌保护器的设计应用 吴劲夫(28)
现代汽车故障诊断中数据流分析的应用与研究 闫忠孝等(30)
浅析变电站谐波治理 刘秋池等(32)
车床加工精度控制小技巧 刘洋(33)
氮化硅薄膜制备技术及工艺参数调整 张煌军(34)
旁路节流调速回路特性分析 韩夫亮等(35)
机械产品设计和开发质量控制初探 尹晓春等(36)
基于有限元的动力电池电极翻边分析 金标(37)
植物纤维发泡缓冲材料的应用研究 郝伟等(38)
煤矿机电设备的状态监测与故障诊断 李国辉(39)
低渗透油田CO₂驱注入参数优化研究 薛小博(40)
俄制空压机组磁系统国产化 王翰藩等(41)
水泵检测中二种转速测量方法的探讨 钟文才等(42)
浅析摩托车电喷系统的匹配技术与开发系统 朱雨林(43)
柴油机电控技术发展概述 霍本林(44)
基于FPGA的中频电源的任意占空比的n分频器设计 孔宏江(45)
PLC在自动化组合机床中的应用 赵楠等(46)
浅谈高含硫天然气采输工艺技术 余娟等(47)
论“仿创新”在我国工业设计中的价值 桑振(48)
浅析石油机械应用及前景 闫金鹏(50)

* 工程管理 *

- 我国PPP/BOT项目风险评价综述 王舒等(51)
浅析如何通过加强合同管理有效控制工程造价 丁以俊(53)
住宅类型的物理性能质量衡量标准探讨 李莉等(54)
论非煤矿山石料开采回填工程运输车辆的安全管理 曲国江(55)
论现今地质测绘技术与发展 孙志鹏等(56)
浅析某大桥桥道裂缝成因 汪圣波等(57)
某客运枢纽站的设计与分析 姜良芹等(58)
西石门铁矿通风风系统改造研究 卢杰等(59)
现代图书馆的节能措施研究 张峰峰等(60)
电气工程造价控制策略 刘琳等(61)
水平衡测试在秦皇岛市节水工作中的应用 董海霞(62)
建筑垃圾再生利用的有效途径探析 李文丽(63)
试论岩土工程勘察在高铁建设中的应用 练妙龙(64)
中隔墙(CRD)法斜下穿既有高速公路分离式隧道施工技术 李福成(66)
关于园林绿化工程预算与造价控制要点分析 李玉林(67)
油田套管P110钢在含氯介质中的腐蚀行为研究 华万欣等(69)
关于道德建设在工程技术的价值体现 李利人(71)
基于低影响开发的城市河道规划 黄海磊等(73)
我国建筑垃圾资源化的现状及其策略 牛磊等(74)
探析现代主义建筑在中国近现代的发展路程 黄瑜(75)

彼得·埃森曼“格网法”的分类及其在建筑设计中的应用	何炽立(77)	组织资源能力对收征管绩效影响的实证分析	何声贵等(151)
石油化工管道安装常见问题及质量控制	刘思嘉(78)	对我国体育经济发展的思考	姬乃春等(153)
建筑工程施工质量管理问题及对策分析	王完东(80)	* 信息技术 *	
浅谈工程项目管理与成本控制	许涤非(81)	机械手在新型的件烟分拣入库系统中的研究与应用	蒋盈丰等(154)
世博会国家展馆生态环保材料应用研究	黄翰星(83)	微机与单片机实现远距离多机通信的硬件设计	赫焕丽等(156)
当代博物馆交往空间设计发展趋势探析	梁玮健(84)	基于 MapBasic 的 TOPN 分析模块的实现	陈程等(157)
绿色工程管理的工程价值观与创新的必要性和重要性	郝亮(86)	图书馆信息资源对提升大学生素养的影响	董凯(159)
工程评标问题研究	范伟(87)	一种面向医疗机构的数据仓库应用架构	王斌(160)
糯扎渡电站地下工程工期调整索赔分类及依据的探讨	薛晓华等(88)	基于视景仿真技术的漫游系统的设计与实现	林琳等(161)
浅谈水利工程建设中的档案管理	曹学玲(89)	Siruts 技术在网站开发中的应用	尉鹏博(163)
浅谈工程量清单计价模式在配网工程技术经济管理中的应用	覃国金等(90)	蜜罐技术在入侵检测系统中的研究应用	朱琳(164)
锅炉结垢的原因及处理方法探讨分析	张丽媛等(91)	浅谈陕西人民广播电台台号网站安全防护	何东(165)
浅谈造价控制在施工企业的具体应用	倪文伟(92)	浅谈动漫在电视广告中的商业价值	冯琨(166)
面向电力的《工程力学》精品课程建设介绍	王德洲等(93)	C++编程中遇到的一系列问题及主要解决方法	谷满昌等(167)
双幅路在开发区道路中的应用	王立勇等(94)	单片机仿真器设计关键技术分析	顾泽麟(168)
试论建设项目成本预算与控制	马骏(96)	计算机网络中的组播路由算法研究	刘坚强(169)
探讨市政工程建设中测量质量的控制	张莉君等(97)	基于 Java3D 的建模与模型分解的研究与实现	高金生(170)
斜拉结构桅杆计算方法研究	杨国胜等(98)	数字图像边缘提取算子基于 Matlab 的实现	孔银昌(171)
浅谈公路工程造价控制与管理	姚绍涛(99)	汽车漆面美容中的珍珠漆调色浅析	王亚平等(173)
* 建筑与施工 *		关于微机保护监控系统通讯规约的应用分析	郭海波(174)
浅谈道路软基处理中水泥深搅桩的设计与施工	陈海斌(100)	数字传媒时代对编辑出版技能的要求分析	王虹等(175)
浅谈墩柱钢筋保护层厚度的施工控制	李骁步(101)	Java 语言中的常见错误	刘葆等(176)
影响水泥安定性判定的因素分析	陈晓燕等(102)	混沌同步在保密通信中的研究	郭克丰等(177)
沥青路面复合基层抗裂机理分析	肖亮等(103)	智能仪表在三相交流电机智能报警系统中的应用	范志华等(178)
室内设计的东西方文化体现与其人性化思考	张倩文(104)	浅谈主体技术及其引入的意义	刘一鸥(179)
隧道工程防水施工工艺与质量控制	郑晖等(105)	机器人服务功能设计研究	曾华等(180)
铁氧化物铜金矿床特征及分类	罗昌魁(106)	高职高专校园网络文化建设探析	张金荣(181)
关于道路桥梁桥头搭板的结构设计方法	沈细展等(107)	高职院校多媒体教学存在的问题与对策	孟增增等(183)
* 企业管理 *		无线传感器网络技术在录井中初步应用探讨	李军(186)
浅析施工企业资金短缺	孙小兵(108)	Linux 下一种高性能数据包收发机制与实现	刘松涛等(187)
基于品牌价值的品牌导向型企业的界定	田园(109)	基于 CDIO 理念的高校计算机专业课程体系构建与探索	李竹林(189)
关于企业制度与执行力的思考	王莉华等(111)	基于算法的 BP 神经网络的应用研究	李焕勤(190)
民营中小企业管理意识提升前提下的人力资源管理对策分析	沈丽等(112)	基于 BIM 的地产项目信息协同系统研究	陈念(192)
论我国体育产业经营中的风险管理与控制	王毅(114)	做好软件建设是提高理工科毕业论文质量的有效措施	赵小虹(195)
基于 Demison 模型的中小民企组织文化的现状研究	聂铁力等(115)	SC-LVDS 接口技术	王辉等(196)
浅谈现代企业管理创新	佟丽娜(117)	IEEE1588v2 高精度时钟同步协议的总体设计与实现	王冠等(198)
加强国有企业文化建设 增强国有企业核心竞争力	安祥钦(118)	顾客满意度对网络消费者行为影响因素分析	牛文博(200)
中国电信号码百事通精确营销策略研究	张璐(119)	连续运行参考站系统(CORS)应用技术研究	周文高等(201)
商场目标市场营销策略探讨	张博(121)	快速公交系统发车频率的仿真优化研究	钟映斌等(202)
再制造成为家具企业的核心竞争力	张晓凡(122)	提高无线传感器网络的运行寿命方法	张芳秀(204)
体育用品营销成功要素分析	李艳平(123)	软件开发中的数据库测试技术	王振锋等(206)
经营型物业管理模式的价值分析与思考	马雅玲(124)	基于 INSITE 软件的随钻测量研究与实践	梁奇敬等(207)
实现农超对接 促进农民增收	李丽琴(125)	三维激光扫描技术及其在测量领域的应用	谢媛娜(209)
浅谈特困职工医疗救助资金体系建设	孙莹(126)	基于 MC9S12XS128 的智能车的软件系统设计	孙宝法等(210)
煤企安全文化创建应注意的几点问题	杜昭辉等(127)	手机展示模型在 Java3D 中的应用与研究	关瑛等(211)
媒介融合趋势下报业集团的人才机制创新	靳静(128)	物质制备与检验课程方案的设计	赫奕梅(213)
浅谈企业职工家属的户籍管理工作	朱红梅(129)	基于 RFID 及传感技术的物联网在图书馆领域的应用探讨	古东魁(214)
浅析人力资源与经济发展的关系	薛建芳(130)	浅析部队网络安全保密价值	刘明功(216)
以丰田为例浅析日本企业的人才培养	赵晓妮(131)	多媒体技术在取专物理教学应用探究	潘师安(217)
施工企业应用资金收支两条线管理模式的意义	焦秀艳(132)	电子商务与电子政务关系初探	李春晓(219)
浅谈管道施工企业中的专利管理	刘洁等(133)	浅谈 SQL Server 客户端/服务器架构	李艳红(220)
企业人力资源竞争力研究述评	刘健华等(134)	基于 Pajek 的高校科研团队合著网络的知识共享研究	王希泉等(221)
民营企业融资难的原因剖析	叶林德(135)	CG 技术在动画短片中的应用研究	刘勃宏等(222)
* 财经金融 *		基于 Web Service 的实验管理信息系统的研究和设计	刘旭勇(224)
我国体育经济发展现状及出路	王茂利(137)	商业智能与中药企业 QSMES 的集成应用研究	申刚磊等(225)
对格雷欣定律成立条件的再分析	朱明宣(138)	网络安全建设问题探讨	张占李(227)
中美评级机构博弈	刘薇(140)	浅谈高校图书馆个性化信息服务模式	许艳(228)
证券投资基金委托代理问题的国内外研究现状综述	史健(141)	* 职业培训 *	
基于灰色系统的上海世博会对第三产业影响分析	董庆来等(142)	构建双语教学体系 促进双语人才的培养	景静姝等(230)
以地方高校外语资源促进西部地区经济发展	田静(144)	地方综合性大学构建医学实践教学体系的探索与实践	王璐等(231)
红碱滩旅游景区的开发现状及对策分析	王剑涛(145)	探析任职教育适应时代发展的教学管理思路	陈志成等(233)
后奥运时代我国高校体育产业发展的 SWOT 分析	齐佳(146)	《互换性与技术测量基础》课程体系创新研究	龚雷等(234)
绿色贸易壁垒对我国外贸的影响及对策研究	李响(147)	网络文化下高校图书馆资源优势与思想政治教育的契合研究	张娟(235)
以涉外导游发展为基础的西藏新景区旅游开发研究	蔡佳(148)	商务英语在合同翻译中的应用	赵鸿雁(237)
基于特色资源的陕南循环经济发展研究	辛宇(149)	浅析如何加强当代大学生正确的价值取向培养	朱昕月(238)
促销预算方法探析	汤洪(150)		

民办高校体育教学模式的创新实践研究	杨玲(240)	农村体育现状对农村发展的影响	赵权(285)
奥尔夫对我国音乐教育体系的价值	吕璐(241)	构建创业实践体系,提高创业实践质量	刘显升(286)
英语口语课程开设的必要性	刘英伟等(243)	我国大学生体育旅游市场发展的若干问题研究	孔朝晖(287)
物流职业技能竞赛与项目化教学改革相结合的探索和实践	谈慧(244)	高职(JAVA项目开发)说课	韩银锋(288)
资产评估教学模式探讨	张小芳(246)	价值分析理论在高校自主学习中的应用	马桂花(289)
从多元智力理论看如何提高高职教育的教学质量	郑海萍(247)	培养学生跨文化交际能力的有效策略	王巍(290)
陕西省民办与公办高校体育教学现状的比较研究	王必宏(248)	关于化学实验绿色化的研究与探索	李凤等(291)
浅析高校“三困生”问题的成因及对策	胡晓璐(250)	高校学生管理工作浅谈	张俊霞等(292)
分层教学模式优势分析及功能评价	赵春梅(251)	当代大学生社会适应性研究	邵际珍等(293)
士官(飞机结构强度)教学方法探讨	李艳等(252)	* 理论与实践 *	
西安市南部部分社区健身路径使用状况调查	李营社(254)	浅谈皮蒂断裂的成因及预防	张敏(295)
创建英语自主学习中心的调查研究	孙莹(256)	基于系统条件理论的云南矿业可持续发展研究	杨琳琳等(296)
如何更好发展农村社区教育提高农村教育水平	王康钱(257)	浅析美国文化价值观对迪士尼动画的影响	曲琳(298)
小议模因论	田荔等(259)	基于奥林匹克精神所蕴含的价值理念研究	宋绍洁等(299)
从经济价值角度看艺术教育	牛文静(260)	建立和谐医患关系 提高医疗服务水平	梁亚春(301)
给水排水工程专业实践教学改革的初探	林红岩等(261)	探析我国第三方认证标准存在的问题及产生的危害	于永娟(302)
新时期高校师资队伍建设的初探	杨丽(262)	论高校图书馆的数字化建设	陈凯(304)
篮球活动在课余生活中的影响及其应用价值	李磊等(263)	江苏省卫生资源配置的效率评价研究	张培培(305)
西安市普通高校大学生“健康”水平现状调查研究	杨沛(264)	西安市群众健身路径使用现状及需求发展趋向研究	王斌(307)
从数据分析谈统计特色	曹建玲(265)	健全公立医院补偿机制之我见	许崇伟等(308)
“道路勘测设计”课程实验教学的研究	翟京等(266)	我国应急救援指挥体系分析与建议	廖亚立等(309)
职业教育(建筑工程测量)实验教学的探讨	王建英等(267)	城市生活垃圾处理探讨	张亚宁等(310)
基于中国特色的儿童玩具设计对儿童健康成长的影响	李志英(268)	影响聚合物产品不溶物指标因素的分析及控制措施	张帆(311)
建筑工程测量的教学弊端及改进方法	杜春玲(269)	健康促进与体育理念的研究分析	文湘韵等(312)
用价值分析法探讨合作学习模式	李慧(270)	浅析美军联合军官管理制度发展	吴敏(313)
博客应用于高校存在的问题及原因分析	雷冬海等(271)	浅谈水生植物对生活污水的净化作用	李庚飞(314)
加强高校学生管理法治化 构建和谐大学校园	胡小进等(272)	国内外性别差异对就业率的影响	李妮娜(315)
沟通分析理论的活用	芦文利(273)	浅议管理科学研究的发展趋势	王雅萍(316)
高职教育会计人才培养模式探析	王红娟等(274)	羽毛球运动对推进学校阳光体育活动价值的探究	陈学钰(317)
高职院校财务会计课程模块化教学探索	刘艳妮(275)	定点医院医保剔除医疗费用的账务处理	王诗琪(318)
基于煤矿应用的电气自动化技术专业人才培养模式探索	罗剑(276)	经济可持续发展对大众健康的影响及价值	孙万众等(319)
体育课程考核对我国高职院校的发展影响分析	乔改丽(277)	民用汽车运力征用问题研究	李军(320)
“控制工程基础”教学模式探讨	李大勇等(278)	社区慢性病档案管理中常见问题及对策	邹丽萍(321)
隐性知识显性化的市场营销学课堂教学模式探讨	张鹏(279)	简析平面构成原理在环境艺术设计中的运用	刘宜滨(322)
科学发展观视域下的高校毕业生就业工作研究	徐东昊等(280)	儿童抑郁症患者的家庭结构分析	李金娜等(323)
浅谈《企业文化》对职业学生的影响	申坤(281)	应用全面质量管理理论提升医院医疗和管理水平	黄蕊等(324)
浅谈现代教育技术	肖彦臣(282)	咸宁温泉酒店生态足迹分析	关俊利(325)
浅谈地方院校食品质量与安全专业实践体系的建设	石陆娥等(283)	西安朱雀网球俱乐部的现状分析	李娟(327)
浅谈高等数学知识在现代经济管理中的应用	鞠淑范(284)	云南省基层农业科技推广的绩效评价	王奇等(328)

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文数据库收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、工业工程、工程管理、建筑与施工、信息技术、理论与实践等。

* 投稿须知:

- 1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
- 2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
- 3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
- 4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
- 5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
- 6.文稿应执行法定计量单位。
- 7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
- 8.为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
- 9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
- 10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.31 5.c (Sum No.275)
Published in May 28, 2012

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for
Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House
of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezzsbjb@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House,Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Application of Value Engineering in College Oral English Classroom Management Wang Jinghan
- 2 Optimization Tactics of Customers Innovation Management Based on Enterprise Level Luo Jiewen, *et al.*
- 4 Study on the Pattern of Technical Innovation through Cooperation of Industry, Academic and Research in Shaanxi Province Wang Tao
- 5 Carbon Storage of Three Natural Mangrove Forests in Gaoqiao, Zhanjiang Xu Fanghong, *et al.*
- 7 Research of Mechanism and Prediction on Global Climate Change Guo Qingchun

SUPPLY CHAIN VALUE CHAIN

- 8 Research on Cold Chain Logistics System for Hainan's Tropical Agricultural Products Feng Guoling, *et al.*
- 10 Research on Development Strategies of Logistics Supply Chain of Shanxi Coking Coal Group Company Zhang Xiaoling
- 12 Measurement Methods of the Deterioration of Regional Environment Caused by Logistics Transportation Deng Chunzi
- 13 On Operating Mechanism of Value Chain of Circular Economy Ma Hui, *et al.*
- 15 Research on Information Entropy Model of Discrete Variables in Military Logistics Reserves Shi Yumin
- 16 Analysis of Countermeasures of the Development of Coal Logistics in Northern Shaanxi Wang Huizhen

IE

- 17 Design of CT Open-circuit Protection Integrated Device Xiao Haimei, *et al.*
- 18 Design of 20t Electric Arc Furnace Hydraulic System Li Fuming
- 19 Discussion on Optimization of Peri-urban Regional Power Grid Zhou Ao, *et al.*
- 20 Discussion on Electrical Load Forecasting Li Shihui, *et al.*
- 21 The Forming Analysis of Auto Pressure-collapsible Steering Column Shaft Chu Lei, *et al.*
- 23 Constructing Preemptive Job Shop Scheduling System to Reduce Penalties of Delivery Date Wan Mingyi
- 25 Review on Substation Automation System Meng Yanqing, *et al.*
- 26 Monitoring and Control of Hydraulic Oil Contamination Problems for Hydraulic System Sun Jing
- 28 Design and Application of SPD in Low Voltage Distribution System Wu Jinfu
- 30 Application and Research of Data Flow Analysis in Modern Automobile Fault Diagnosis Yan Zhongxiao, *et al.*
- 32 Analysis of Substation Harmonic Control Liu Qiuchi, *et al.*
- 33 Tips of Controlling Processing Precision of Lathe Liu Yang
- 34 Prepared Technique of Silicon Nitride Film and Adjustment of Process Parameters Zhang Huangjun
- 35 Throttle Bypass Circuit Characterization Han Fuliang, *et al.*
- 36 Exploration on Quality Control of Design and Development of Mechanical Products Yin Xiaochun, *et al.*
- 37 The Flanging Analysis of the Electrode for Power Battery Based on FEM Jin Biao
- 38 Applied Research on Plant Fiber Foaming and Cushioning Material Xi Wei, *et al.*
- 39 Monitoring and Fault Diagnosis of the Conditions of Electrical and Mechanical Equipments of Coal Mine Li Guohui
- 40 Research on Optimization of CO₂ Flooding Injection Parameters of Low-permeability Oilfield Xue Xiaobo
- 41 Localization of Excitation Device of Air Compressor Produced by Russian Wang Difan, *et al.*
- 42 Discussion on Two Kinds of Rotate Speed Measurement Methods in Water Pump Detection Zhong Wencai, *et al.*
- 43 Analysis of Matching Technology and Development System of Motorcycle EFI System Zhu Helin
- 44 Overview of the Development of Electronic Control Technology of Diesel Huo Benlin
- 45 Design of the Arbitrary Duty Ratio N Frequency Divider of Intermediate Frequency Power Supply Based on FPGA Kong Hongjiang
- 46 Application of PLC in Automated Combination Machine Zhao Nan, *et al.*
- 47 Discussion on Process Technologies for Exploitation and Transmission of Natural Gas of High Sulfur Content She Juan, *et al.*
- 48 On the Value of "Pseudo-innovation" in China's Industrial Design Sang Zhen
- 50 Analysis of Applications and Prospects of Petroleum Machinery Yan Jinpeng

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 51 A Review of PPP/BOT Project Risk Assessment in China Wang Shu, *et al.*
- 53 Analysis on How to Control Engineering Cost Effectively through Strengthening Contract Management Ding Yijun
- 54 Discussion on Measured Standard of Quality of Physical Properties of Residential Dwelling Size Li Li, *et al.*
- 55 Discussion on Safety Management of Transport Vehicles of Non-coal Mine Stone Mining and Backfilling Engineering Qu Guojiang
- 56 Discussion on Current Geological Mapping Technology and Development Sun Zhipeng, *et al.*
- 57 Analysis of Causes of Bridge Ramp Cracks Wang Shengbo, *et al.*
- 58 Design and Analysis of a Passenger Hub Station Jiang Liangqin, *et al.*
- 59 Reform on Ventilation System of Xi Shimen Iron Mine Lu Jie, *et al.*
- 60 Study on Energy-saving Measures of the Modern Library Zhang Xiaofeng, *et al.*
- 61 Strategies for Cost Control of Electrical Engineering Liu Lin, *et al.*
- 62 The Application of Water Balance Measurement in Qinhuangdao Water-saving Dong Haixia
- 63 Exploration on Effective Way for Recycling of Construction Wastes Li Wenli
- 64 Discussion on Application of Geotechnical Engineering Investigation in High-speed Rail Construction Lian Miaolong
- 66 Construction Technology of Aslant Under-traversing Separated Tunnel of Existing Highway Using CRD Method Li Fucheng
- 67 Analysis of Control Points of Cost and Budget of Landscape Project Shi Yulin
- 69 Corrosion Behavior of P110 Casing Steel in Chloride-Containing Solution Hua Wanxin, *et al.*

71 Embodiment of Value of Moral Construction in Engineering Technology Li Liren
 73 Planning of Urban Rivers Based on the Low Impact Development Huang Hailei, *et al.*
 74 Status Quo of China's Construction Waste Resources and Its Strategies Niu Lei, *et al.*
 75 Analysis of the Development Journey of Modernist Architecture in Chinese Modern Time Huang Yu
 77 The Taxonomy of Peter Eisenman's Gridding Diagram and Its Application in Architectural Design He Chili
 78 Common Problems of Installation of Petrochemical Pipelines and Quality Control Liu Sijia
 80 Analysis of Problems and Countermeasures of Construction Quality Management Wang Xiandong
 81 Discussion on Project Management and Cost Control Xu Difei
 83 The Research of Application of Eco-friendly Materials in World's Fair's Country Pavilion Huang Hanxing
 84 Discussion of the Design Trend in the Social Space of Contemporary Museums Liang Weijian
 86 Significance and Necessity of the Project Values and Innovation of Green Project Management Hao Liang
 87 Research on Problems of Project Bid Evaluation Fan Wei
 88 Discussion on Classification and Basis of Claims for Adjustment of Construction Period of Underground Engineering of Nuozhadu Hydropower
 Xue Xiaohua, *et al.*
 89 Discussion on File Management in Hydraulic Engineering Construction Cao Xueling
 90 Discussion on the Application of Bill of Quantities Mode in Technical and Economic Management of Distribution Network Project Qin Guojin, *et al.*
 91 Analysis of Causes and Countermeasures of Boiler Scaling Zhang Liyuan, *et al.*
 92 Discussion on Specific Application of Cost Control in Construction Enterprises Ni Wenwei
 93 Introduction of Quality Course Construction of Electrical *Engineering Mechanics* Wang Dezhou, *et al.*
 94 Application of Double Amplitude Road in Road of Development Zone Wang Liyong, *et al.*
 96 Discussion on Cost Budget and Control of Construction Projects Ma Jun
 97 Discussion on the Control of Quality of Measurement in Engineering Survey Zhang Lijun, *et al.*
 98 Research on Calculation Method of Mast of Cable Stay Structure Yang Guosheng, *et al.*
 99 Analysis of Highway Engineering Cost Control and Management Yao Shaotao

BUILDING & CONSTRUCTION

100 Discussion on Design and Construction of Deep Cement Mixing Pile in Treatment of Road Soft Ground Chen Haibin
 101 Discussion on Construction Control of Pier Column Reinforced Protective Layer Thickness Li Xiaobu
 102 Analysis of Factors Affecting the Soundness Detection of Cement Chen Xiaoyan, *et al.*
 103 Ante-crack Performance Analysis of Compound Base Asphalt Pavement Xiao Liang, *et al.*
 104 Embodiment of Eastern and Western Culture of Interior Design and Thinking on Its Humanization Zhang Qianwen
 105 Waterproof Construction Technology and Quality Control of Tunnel Project Zheng Hui, *et al.*
 106 Characteristics and Classification of Iron Oxide-Copper-Gold Deposit Luo Changkui
 107 Structural Design Method of Transition Slab at Bridge Head of Roads and Bridges Shen Xizhan, *et al.*

BUSINESS MANAGEMENT

108 On Capital Shortage of Construction Enterprise Sun Xiaobing
 109 Definition of Brand-oriented Enterprise Based on Brand Value Tian Yuan
 111 The Reflection on Enterprise System and Execution Capability Wang Lihua, *et al.*
 112 Strategy of Human Resource Management under the Precondition of Raising Management Consciousness of Small and Medium-sized Private Enterprise
 Shen Li, *et al.*
 114 Risk Management and Control of Sports Industry Business Wang Yi
 115 Research on Organization Culture of Small and Medium-sized Private Enterprise Based on Denison Model Nie Teli, *et al.*
 117 Innovation of Modern Enterprise Management Tong Li'na
 118 Strengthening Cultural Construction of State-owned Enterprise to Enhance Core Competitiveness An Xiangqin
 119 Research on the Precise Marketing Strategy of Best Tone of China Telecom Zhang Lu
 121 Target Market Marketing Strategies for Shopping Mall Zhang Bo
 122 Remanufacturing is the Furniture Enterprise's Core Competitive Ability Zhang Xiaofan
 123 Factors of Success for Sport Brand Marketing Li Yanping, *et al.*
 124 On Value of Operational Property Management Pattern Ma Yaling
 125 Increasing Peasant Income by Implementing Link-up between Farmers and Supermarket Li Liqin
 126 Medical Treatment Assistance Capital Support System Building for Extremely Poor Workers Sun Ying
 127 Problems in Safety Culture Construction for Coal Enterprises Du Zhaohui, *et al.*
 128 Talent Mechanism Innovation of Press Group under the Trend of Media Convergence Jin Jing
 129 Residence Management of Enterprise Staff Family Zhu Hongmei
 130 On Relationship between Human Resources and Economic Development Xue Jianfang
 131 On Talents Training of Japanese Enterprise: Taking Toyota Motor Company for Example Zhao Xiaoni
 132 Significance of Construction Enterprise Application Revenue and Expenditure Management of Funds Jiao Xiuyan
 133 Patent Management in Pipeline Construction Enterprise Liu Jie, *et al.*
 134 Review of the Company Human Resources Competitiveness Liu Jianhua, *et al.*
 135 Analysis on Cause of Private Enterprise Financing Difficulty Ye Linde

FINANCE & ECONOMICS

137 Chinese Sports Economic Development Status and the Way Out Wang Maoli
 138 Research on Establishing Conditions of Gresham's Law Zhu Mingxuan
 140 Game of the Rating Agencies between China and the United States Liu Wei
 141 On the Oversea and Domestic Research Status of Principal-agent Problem in Securities Investment Funds Shi Jian
 142 Comprehensive Evaluation of the World Expo Effect on Tertiary Industry of Shanghai Based on Grey Theory Dong Qinglai, *et al.*
 144 Promoting Western Regional Economic Development Relying on Foreign Language Resources of Local University Tian Jing
 145 Present Status of Development of Hongjiannao Tourism Scenic Spot and Countermeasure Wang Jiantao
 146 The SWOT Analysis about the Development on Post Olympic Era of China's Physical Education Industry Qi Jia
 147 Influence of Green Trade Barriers on China's Trade and Countermeasures Li Xiang
 148 The Study of Tourism Development of Xixian New Area Based on the Development of Foreign Tour Guide Cai Jia
 149 Research on Circular Economy Development in Southern Shaanxi Based on Characteristic Resources Xin Yu
 150 Analysis of Promotion Budget Method Tang Hong

151 Empirical Analysis of Organizational Capacity's Effect on Tax Collection Performance	He Shenggui, <i>et al.</i>
153 Consideration on China's Sports Economic Development	Ji Naichun, <i>et al.</i>
IT	
154 Study and Application of Robot on New Case Entering Warehouse System	Jiang Yingfeng, <i>et al.</i>
156 Hardware Design of Realizing Multi-communication between Computer and Single Chip Microcomputer	He Huanli, <i>et al.</i>
157 Application of TOPN Module Based on MapBasic	Chen Cheng, <i>et al.</i>
159 Effect of Library Information Resources on Enhancing Students' Literacy	Dong Kai
160 An Application Architecture of Clinical Data Warehouse for Medical Institutions	Wang Bin
161 The Design and Implementation of the Walkthrough System Based on Scene Simulation Technology	Lin Lin, <i>et al.</i>
163 Application of Struts Technology in Website Development	Wei Pengbo
164 Research and Application of Honeypot Technology in Intrusion Detection System	Zhu Lin
165 Safety Protection of Official Website of Shaanxi People's Broadcast Station	He Dong
166 A Brief Talk on Commercial Value of Cartoon Advertisement	Feng Kun
167 Problems in C++ Programming and Solutions	Gu Manchang, <i>et al.</i>
168 Key Technology of MCU Emulator Design	Gu Zehui
169 Multicast Routing Algorithms in Computer Networks	Liu Jianqiang
170 Research and Implementation of Modeling and Model Decomposition Based on Java3D	Gao Jingsheng
171 On Digital Image Edge Detection Operator Based on Matlab	Kong Yinchang
173 Analysis of Color Matching of Pearl Paint for Car Beauty	Wang Yaping, <i>et al.</i>
174 Application of Communication Agreement of Microcomputer Protection Monitoring System	Guo Haipo
175 Requirement for Editing and Publishing Skills at Digital Media Era	Wang Hong, <i>et al.</i>
176 Common Error of Java Language	Liu Yun, <i>et al.</i>
177 Application of Chaos Synchronization in Secret Communication	Guo Ke, <i>et al.</i>
178 Application of Intelligent Instruments in 3-phase AC Motor Intelligent Alarm System	Fan Zhihua, <i>et al.</i>
179 On Agent Technology and Significance of Introducing It into Computer Research	Liu Yiou
180 Design of the Robot Service Functions	Zeng Hua, <i>et al.</i>
181 The Construction of Campus Cyber Culture in Higher Vocational College	Zhang Jinrong
183 Problems and Countermeasures of Multimedia Teaching in Higher Vocational Colleges	Meng Fanzeng, <i>et al.</i>
186 Preliminary Application of Wireless Sensor Network Technology in Logging	Li Jun
187 Mechanism and Implementation of a High-performance Data Packet Sending and Receiving Based on Linux	Liu Songtao, <i>et al.</i>
189 Establishment and Exploration of Computer Specialized Curriculum Architecture Based on CDIO in Colleges	Li Zhulin
190 The Applied Research of BP Neural Network Based on Algorithm	Li Huangqin
192 Study on BLM Information Collaborative System on Real Estate Projects	Chen Nian
195 The Soft Environment's Well Construction is Effective Measure of Improving Graduation Thesis of Science and Engineering Student	Zhao Xiaohong
196 SG-LVDS Interface Technology	Wang Ye, <i>et al.</i>
198 General Design and Implementation of IEEE1588v2:High Precision Clock Synchronization Protocol	Wang Guan, <i>et al.</i>
200 Influence Factors of Customer Satisfaction on Online Consumer Behavior	Niu Wenbo
201 Research on Application Technology of Continuous Operation Reference Station System (CORS)	Zhou Yigao, <i>et al.</i>
202 Study on the Optimization of Bus Departure Frequency of BRT System by Simulation	Zhong Yinghong, <i>et al.</i>
204 Method for Improving the Operating Lifetime of Wireless Sensor Network	Zhang Xiufang
206 Technology about Database Testing in Software Development	Wang Zhenduo, <i>et al.</i>
207 Research and Practice of Measurement While Drilling Based on INSITE Software	Liang Qimin, <i>et al.</i>
209 3D Laser Scanning Technology and Its Application in Measurement	Xie Yuanyuan
210 Software Design of Smartcar Based on MC9S12XSI28	Sun Baofa, <i>et al.</i>
211 Application and Research of Mobile Phone Demonstration Model in Java3D	Guan Ying, <i>et al.</i>
213 Design of Material Preparation and Inspection Curriculum Plan	He Yimei
214 On the Application of the Internet of Things in Library Based on RFID and Sensor Technique	Gu Dongkui
216 Military Network Security Confidentiality Value	Liu Minggong
217 Study of Application of Multi-media on Physics Teaching in Secondary Technical School	Pan Shian
219 Study of the Relationship between E-commerce and E-government	Li Chunxiao
220 On the SQL Server Client / Server Architecture	Li Yanhong
221 Knowledge Sharing Study of the University Research Team Coauthor Network Based on Pajek	Wang Xiquan, <i>et al.</i>
222 Study on the CG Technology and Its Application in the Animated Short Film	Liu Bohong, <i>et al.</i>
224 Research and Design of the Experiment Management System Based on Web Service	Liu Xuyong
225 The Applied Research on the Integrated Business Intelligence and QSMES Technology Employed by Chinese Medicine Pieces Manufacturing Enterprises	Shen Ganglei, <i>et al.</i>
227 Network Security Problems	Zhang Zhanxiao
228 On the Personalized Service Mode of Information in the Academic Libraries	Xu Yan
VOCATIONAL TRAINING	
230 The Exploration and Thinking about the Postgraduate Course "Bilingual Teaching"	Jing Jingshu, <i>et al.</i>
231 Exploration and Practice on the Construction of Medical Practice Teaching System of Local Universities	Wang Lu, <i>et al.</i>
233 Analysis of Teaching Management Idea of Vocational Education to Adapt to the Development of Times	Chen Zhicheng, <i>et al.</i>
234 Innovation Research on the Course System of <i>The Interchangeability and Technology Measuring Basic</i>	Gong Xue, <i>et al.</i>
235 The Fit of University Libraries Resources and Ideological and Political Education under Network Culture	Zhang Juan
237 Translation Studies on Business English Contract: Status and Prospects	Zhao Hongyan
238 Analysis on How to Strengthen the Cultivation of Correct Value Orientation of Contemporary College Students	Zhu Xinyue
240 Innovation Practice of Physical Education Model in Private University	Yang Ling
241 The Value of Orff in Music Education System in China	Lv Lu
243 Necessity of English Interpretation Course	Liu Yingwei, <i>et al.</i>
244 Exploration and Practice of Combination of Logistics Vocational Skills Competition with the Project-oriented Teaching Reform	Tan Hui
246 The Discussion on the Course Teaching Model of Assets Assessment	Zhang Xiaofang
247 How to Improve the Quality of Advanced Vocational Education from the Multi-dimensional Intelligence Theory	Zheng Haiping

248 Comparative Study of the Actuality of Physical Education in Private and Public Universities of Shaanxi Province	Wang Bihong
250 Causes and Countermeasures of the Students with Difficulty in Family, Learning and Idea in Colleges and Universities	Hu Xiaolu
251 Analysis of the Advantages and Functional Evaluation of Hierarchical Teaching Mode	Zhao Chunmei
252 Study on Teaching Method of <i>Aircraft Structure Strength</i> for Noncommissioned Officer	Li Yan, <i>et al.</i>
254 The Status of the Investigation Fitness Path of Some Communities in the Southern Suburbs of Xi'an	Li Yingsha
256 A Survey on Founding Self-Regulated College English Learning Center	Sun Ying
257 How to Better Develop the Rural Community Education to Raise the Level of Rural Education	Wang Kangqian
259 On Memetics	Tian Li, <i>et al.</i>
260 Looking at Art Education from the Perspective of Economic Value	Niu Wenjing
261 Reform on Practical Teaching of Water Supply and Draining Engineering	Lin Hongyan, <i>et al.</i>
262 College Teachers' Construction in New Period	Yang Li
263 Analysis and Research of After-school Activities College Basketball	Li Lei, <i>et al.</i>
264 The Investigation of Xi'an College Students' "Health Quotient" Level	Yang Pei
265 On Statistical Characteristics from the Data Analysis	Cao Jianling
266 Experiment Study of "Road Surveying and Design"	Zhai Jing, <i>et al.</i>
267 The Discussion of Experiment Teaching of the <i>Construction Engineering Survey</i> in Vocational Education	Wang Jianying, <i>et al.</i>
268 Design of Children's Toys Based on Chinese Characteristics and Its Influence on the Healthy Development of Children	Li Zhiying
269 Teaching Drawbacks and Improved Methods of Construction Engineering Survey	Du Chunling
270 To Discuss the Cooperative Learning Model by Value Analysis	Li Hui
271 Analysis of Problems in the Application of Blog to Colleges and the Causes	Lei Donghai, <i>et al.</i>
272 To Strengthen the Legalization of Student Management and Construct Harmonious Campus in Colleges and Universities	Hu Xiaojin, <i>et al.</i>
273 The Active Use of Transactional Analysis Theory	Lu Wenli
274 Analysis of the Accounting Talent Training Mode in Higher Vocational Education	Wang Hongjuan, <i>et al.</i>
275 Modular Teaching of Financial Accounting Course in Higher Vocational Colleges	Liu Yanni
276 To Explore Training Model of Electrical Automation Technology Personnel Based on Coal Mine Application	Luo Jian
277 Impact of Physical Education Curriculum Assessment on the Development of Vocational Colleges in China	Qiao Gaili
278 Research on the Experimental Teaching Model of "Control Engineering Foundation"	Li Dayong, <i>et al.</i>
279 Discussion on Marketing Classroom Teaching Mode of Implicit Knowledge Dominance	Zhang Peng
280 Study on College Graduates' Employment Work from the Perspective of Scientific Outlook on Development	Xu Donghao, <i>et al.</i>
281 Discussions on the Effects of <i>Enterprise Culture</i> to the Vocational School Students	Shen Kun
282 Modern Educational Technology	Xiao Yanchen
283 On the Construction of Practice System of Food Quality and Safety Specialty in Local Colleges and Universities	Shi Lu'e, <i>et al.</i>
284 On the Application of Higher Mathematics Knowledge in the Modern Economic Management	Ju Shufan
285 Impact of Rural Sports Status on Rural Development	Zhao Quan
286 To Build a Entrepreneurship Practice System and Improve the Quality of Entrepreneurship Practice	Liu Xiansheng
287 The Research of A Number of Issues for the Development of Sports Tourism Market of College Students	Kong Zhaohui
288 The Teaching Plan of <i>JAVA Project Development</i> in Higher Vocational Education	Han Yinfeng
289 The Application of Value Analysis Theory in Autonomous Learning at University	Ma Guihua
290 Effective Strategy to Cultivate the Students' Intercultural Communicative Competence	Wang Wei
291 The Research and Exploration on Green Chemistry Experiment	Li Feng, <i>et al.</i>
292 Brief Discussion on the Management of College Students	Zhang Junxia, <i>et al.</i>
293 Social Adaptation of Contemporary College Students	Shao Jizhen, <i>et al.</i>

THEORIES & PRAXIS

295 On the Causes and Prevention of Belt Tear	Zhang Min
296 Research on Sustainable Development of Mining Industry of Yunnan Province Based on System Condition Theory	Yang Linlin, <i>et al.</i>
298 Analysis of the Influence of United States Cultural Values on Disney Animation	Qu Lin
299 Research on Value Philosophy the Olympic Spirit	Lai Shaojie, <i>et al.</i>
301 To Promote Harmonious Relations between Doctors and Patients and Improve the Level of Medical Services	Liang Yachun
302 Analysis of Problems in China's Third-party Certification Standards and Their Harm	Yu Yongjuan
304 The Construction of University's Digital Library	Chen Kai
305 The Evaluation of Health Resources Allocation Efficiency of Jiangsu Province	Zhang Peipei
307 Research on the Status of Xi'an Public Health Path and the Development Trend of the Needs	Wang Bin
308 Suggestions of the Public Hospital Compensation Mechanism	Xu Chongwei, <i>et al.</i>
309 Analysis on Emergency Rescue Command System	Liao Yali, <i>et al.</i>
310 Discussion on the Treatment of Municipal Solid Waste	Zhang Yaning, <i>et al.</i>
311 Analysis of the Factors Influencing the Insoluble Index of Polymer Product and Control Measures	Zhang Fan
312 Study of the Health Promotion and Sports Concept	Wen Xiangyun, <i>et al.</i>
313 On the Development of U.S. Joint Military Management System	Wu Min
314 Discussion on the Ways of Aquatic Plants Cleaning Sanitary Wastewater	Li Gengefei
315 The Impact of Gender Differences in Employment Rates at Home and Abroad	Li Nina
316 On the Development Trend of Management Science	Wang Yaping
317 Study on the Value of Badminton on Promoting the Sunshine Sports	Chen Xueyu
318 Accounting Treatment of the Cost of Medical Care Removal in Designated Hospital	Wang Shiqi
319 Sustainable Economic Development of the Public Health Impact and Value	Sun Yinzhong, <i>et al.</i>
320 Study on Requisition of Civilian Cars Capacity	Li Jun
321 Common Problems and Countermeasures in the Community File Management of Chronic Diseases	Zou Liping
322 Brief Analysis of the Application of Plane Structure Principle in Environmental Art and Design	Liu Yibin
323 Analysis of Family Structure of Children with Depression	Li Jinna, <i>et al.</i>
324 Using Total Quality Control Theory to Improve Management and Medical Level of Hospital	Huang Rui, <i>et al.</i>
325 The Analysis of Ecological Footprint: A Case of the Hot Spring Hotels in the Area of Xianning	Guan Junli
327 Analysis of Xi'an Zhuque Tennis Club	Li Juan
328 Performance Evaluation of the Primary Agricultural Science and Technology Promotion in Yunnan Province	Wang Qi, <i>et al.</i>